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 ZÁPIS 
z 18. veřejného zasedání Zastupitelstva města Šlapanice, 

konaného dne 2. dubna 2014 

__________________________________________________________________________________ 

 

 
Přítomni: viz prezenční listina 
 
 
Návrh programu jednání:                    

1.   Zahájení 
2.   Jmenování zapisovatele a sčitatele 
3.   Určení ověřovatelů zápisu 
4.   Schválení programu jednání 
4a.   Námitka k poslednímu zápisu ze ZM 
5.   Kontrola úkolů z minulého zasedání 
6.   Informace o provedených rozpočtových opatřeních č. 1/2014, 2/2014 
7.   Rozpočtové opatření č. 3/2014 
8.   Rozpočet sociálního fondu na rok 2014 
9.   Dodatek č. 1 k úvěrové smlouvě č. 12195/13/LCD 
10.   Příprava schvalování účetní závěrky za rok 2013 
11.   Volba přísedících Okresního soudu Brno-venkov 
12.   Darovací smlouva s JMK č. DS-2014-01 na komunikaci 
13.  Dohoda o ukončení Smlouvy o uzavření budoucí kupní smlouvy č. DOH-2014-12      

a Smlouva o uzavření budoucí kupní smlouvy č. BS-2014-12 
14.   Informace z výborů 
15.   Informace ST, MS, TAJ 
16.   Diskuse členů ZM a občanů 
17.   Závěr 

 
 
 
ad 1. Zahájení 
ST zahájil 18. veřejné zasedání Zastupitelstva města Šlapanice v 16:08 hodin a přivítal 
přítomné zastupitele a občany. Dále konstatoval, že v kinosále je přítomno 19 členů 
zastupitelstva. Zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné. Omluvila se paní Jiřina Burianová. 
Mgr. Aleš Charvát přijde později.  
Mgr. Trněná oznámila nahrávání průběhu zasedání, které bude vysíláno na webových 
stránkách občanského sdružení Čisté Šlapanice. 
Ing. Řezníčková oznámila nahrávání zasedání audiozáznamem pro své osobní potřeby. 
Ing. Střechovský  požádal o.s. Čisté Šlapanice o vysílání nezkresleného záznamu. 
 
 
 
ad 2. Jmenování zapisovatele a sčitatele  
Zapisovatelkou jmenována paní Štěpánka Benadová; sčitatelkou Bc. Milada Cvrková, DiS. 
 
 
 
 ad 3. Určení ověřovatelů zápisu 
ST –  za ověřovatele zápisu určeni zastupitelé: paní Jana Jachymiáková a Ing. Ivo Kouřil. 
Oba  ověřovatelé projevili souhlas s návrhem.  
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ad 4. Schválení programu jednání 
ST – zastupitelé obdrželi pozvánku s programem jednání v řádném termínu včetně 
podkladových materiálů. Návrh na rozšíření programu nebyl podán. Následně přečetl ST 
program jednání dle pozvánky. 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje program dle pozvánky. 
Hlasování: 19 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL   
Návrh byl přijat. 
 
 
 
ad 4a. Námitka k poslednímu zápisu ze ZM. 
ST - námitku k zápisu ze 17. zasedání zastupitelstva města zaslal Ing. Zmeškal. Žádal o 
doplnění zápisu o tyto informace: 
 
Bod  6. – Kontrola úkolů 
Chybí informace „Ing. Zmeškal podal návrh, aby součástí navrhovaných položek 
rozpočtového opatření bylo vždy i stručné vysvětlení požadované změny“. 
 
Bod 24. Diskuse zastupitelů a občanů 
Chybí návrhy Ing. Zmeškala: 
 
Návrh č. 1: „zařadit pozvánku na aktuální jednání ZM kromě rubriky Aktuality i do rubriky 
Nenechte si ujít“.  
 
Návrh č. 2: „co nejrychleji informovat o termínech všech ZM v r. 2014“.  
 
Návrh č. 3: „zařadit na www.slapanice.cz v rubrice „Samospráva města“ novou rubriku 
„Termíny jednání ZM v letošním roce“ z důvodu lepší informovanosti občanů o termínech 
konání ZM. 
 
Návrh usnesení:  
ZM schvaluje, že námitka Ing. Zmeškala je důvodná. 
Hlasování: 9 PRO – 1 PROTI – 9 SE ZDRŽELO   
Návrh nebyl přijat, zápis zůstane beze změny. 
 
 
 
ad 5. Kontrola úkolů z minulého zasedání 
ST -  úkoly nebyly uloženy, dotazy byly zodpovězeny přímo na jednání nebo následně 
písemně. 
 
 
 
ad 6. Informace o provedených rozpočtových opatřeních č. 1/2014, 2/2014 
ST – podstatou rozpočtového opatření č. 1/0/2014 je snížení rozpočtu města bilančně o 
1 645 900 Kč. Podstatou rozpočtového opatření č. 2/2014 je zvýšení celkových příjmů o 
772 300 Kč, zvýšení celkových výdajů o 1 151 400 Kč a zvýšení financování o 379 100 Kč.  
V rozpravě vystoupili: Mgr. Trněná, ST, pí Nevrklová, Ing. Mrkvica, Ing. Zmeškal. 
O zaprotokolování požádali: 
Mgr. Trněná:  

1. žádá o bližší informace k akci Rákosníčkova zahrada (kolik je celková částka a kde je 
možno se s ní seznámit) 

2. žádá vyvěšení všech těchto projektů na webových stránkách města  

http://www.slapanice.cz/
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ST – není problém projekty vyvěsit na web, ale některé v omezené formě, neboť obsahují 
velké výkresy; jde o 6 projektů; informace o Rákosníčkově zahradě budou nyní ve 
Šlapanickém zpravodaji; celkové náklady činí 2,9 mil. Kč, dotace je 90 % ze Státního fondu 
životního prostředí.  
Paní Nevrklová dodala, že informace jsou také v tiskových zprávách na webu města. 
Ing. Zmeškal: žádá o zaprotokolování všech jeho informací a všech jeho vystoupení během 
tohoto zasedání, které tu řekne:  

1. dotaz na položku 3723, RO č. 1/2014 – snížení investičních nákladů na Sběrné 
středisko odpadů o 4,5 mil. Kč 

2. jaká byla původní výše 
ST – pro získání dotace bylo ocenění projektu v jisté výši, ale vysoutěžená cena byla nižší, 
proto byla částka alikvotně ponížena.   
MSH – původně byla přidělená dotace cca 12 134 000 Kč. 
Návrh usnesení: 
ZM bere na vědomí informaci o provedených rozpočtových opatřeních č. 1/2014 a 
2/2014.  
Hlasování: 16 PRO – 0 PROTI – 3 SE ZDRŽELI   
Návrh byl přijat. 
 
 
 
 
 

ad 7. Rozpočtové opatření č. 3/2014 
ST – rozpočtové opatření se zvýšením celkových příjmů i celkových výdajů ve shodné výši o 
4 687 900 Kč. 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 3/2014 se zvýšením celkových příjmů i celkových 
výdajů ve shodné výši o 4 687 900 Kč v rozsahu bodů 1) až 4). 
ZM schvaluje následující změny závazných ukazatelů rozpočtu: 

- závazný ukazatel č. 1) – snížení neinvestičního příspěvku MŠ Zahrádka o 6 000 
Kč na 1 553 000 Kč a současně snížení odvodu odpisů do rozpočtu města o 
6 000 Kč 

- závazný ukazatel č. 3) – zvýšení neinvestičního příspěvku ZŠ Šlapanice o 
132 200 Kč na 8 672 200 Kč a současně zvýšení odvodu odpisů do rozpočtu 
města o 132 200 Kč.  

Hlasování: 15 PRO – 0 PROTI – 4 SE ZDRŽELI   
Návrh byl přijat. 
 
 
 
 
ad 8. Rozpočet sociálního fondu na rok 2014 
ST – návrh rozpočtu vychází ze zůstatku finančních prostředků na účtu sociálního fondu 
k 01.01.2014 ve výši 128 771,01 Kč, přídělu z rozpočtu města pro rok 2014 ve výši 
1 200 000 Kč a předpokládaného čerpání fondu ve výši 1 216 100 Kč.  
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje rozpočet sociálního fondu na rok 2014 s celkovou částkou 
disponibilních zdrojů 1 329 121,01 Kč, předpokládaného čerpání prostředků v roce 
2014 ve výši 1 216 100 a rezervou (předpokládaným zůstatkem k 31.12.2014) 
113 021,01 Kč. 
Hlasování: 19 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL   
Návrh byl přijat. 
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ad 9. Dodatek č. 1 k úvěrové smlouvě č. 12195/13/LCD 
ST – v lednu letošního roku uzavřelo město smlouvu o úvěru s Českou spořitelnou. V článku 
II, bod 3 jsou specifikovány podmínky prvního čerpání úvěru, ze kterých mimo jiné vyplývá, 
že cena díla projektu „Snížení energetické náročnosti budov ZŠ Šlapanice“ nepřevýší částku 
78 518 542 Kč a cena díla projektu „Sanace a zajištění sesuvného tělesa ZŠ Šlapanice“ 
nepřevýší částku 36 669 195 Kč. Dále městu vyplývala povinnost zajistit, že celkové náklady 
jednotlivých projektů nepřesáhnou výše uvedené částky. Tyto hodnoty vycházely 
z původních podkladů pro uplatnění žádosti o dotace a po ukončení veřejné soutěže na 
dodavatele nebylo možné podmínky dodržet. Proto z podnětu města byl navržen dodatek, 
kterým se uvedená ustanovení vypouští.  
V rozpravě vystoupil: Ing. Mrkvica. 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Dodatek č. 1 ke Smlouvě o úvěru č. 12195/13/LCD, uzavřené dne 
30.01.2014 s Českou spořitelnou, a.s. 
Hlasování: 12 PRO – 1 PROTI – 6 SE ZDRŽELO  
Návrh byl přijat. 
 
O zaprotokolování hlasování požádal a hlasoval: 
PROTI – Ing. Mrkvica. 
 
 
 
ad 10. Příprava schvalování účetní závěrky za rok 2013 
ST –  novela zákona o účetnictví stanoví povinnost poprvé za rok 2012 schvalovat účetní 
závěrku. Vyhláška č. 220/2013 Sb. stanoví mimo jiné organizaci a přípravu podkladů pro 
schvalování účetních závěrek územních samosprávných celků. Schválení účetní závěrky je 
v pravomoci zastupitelstva. O schválení musí být sepsán protokol. V průběhu účetního 
období má podle vyhlášky probíhat posouzení průkaznosti a úplnosti účetnictví a hodnocení 
předvídatelných rizik a ztrát. 
Protože nelze reálně předpokládat, že na přezkoumání se bude podílet celé zastupitelstvo 
města, je navrhováno, aby v rámci přípravy podkladů pro schvalování účetní závěrky 
schvalující pověřil finanční výbor, který bude v průběhu roku provádět úkony k ověření účetní 
závěrky a výstupem bude zejména kvalifikované doporučení zastupitelstvu pro schválení či 
neschválení roční závěrky města. 
V rozpravě vystoupili: Ing. Zmeškal, ST, Ing. Mrkvica. 
Ing. Zmeškal  se dotazoval:  

- jsou ve finančním výboru lidé, kteří všichni rozumí účetní závěrce?  
- má Ing. Kouřil ekonomické vzdělání? 

ST – diskutovalo se, která skupina by měla být pověřena ověřením účetní závěrky. Finanční 
výbor je zřízen pro kontrolu hospodaření města, jeho členy jsou ekonomové (např. Ing. Petr 
Horák), mohou si však k tomu také přizvat poradce. 
Návrh usnesení: 
ZM ukládá finančnímu výboru ověřit účetní závěrku roku 2013 a připravit v termínu do 
31.05.2014 doporučení ZM pro schválení či neschválení roční závěrky města. 
Hlasování: 19 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL  
Návrh byl přijat. 
 
V 16:45 hodin se dostavil do jednacího sálu Mgr. Aleš Charvát, přítomno 20 členů 
zastupitelstva města. 
 
 
 
ad 11. Volba přísedících Okresního soudu Brno-venkov 
MSH – předseda okresního soudu předložil návrh na opětovné zvolení přísedících pro paní 
PhDr. Lázničkovou a p. Glosera  na funkční období 2014 – 2018. 
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Pan Gloser se osobně představil členům zastupitelstva a omluvil paní PhDr. Lázničkovou ze 
zdravotních důvodů.  Dotazy na něj nebyly vzneseny.  
Návrh usnesení: 
ZM volí paní PhDr. Ilonu Lázničkovou přísedící Okresního soudu Brno-venkov na 
funkční období let 2014 - 2018. 
ZM volí pana Jindřicha Glosera přísedícím Okresního soudu Brno-venkov na funkční 
období let 2014 – 2018. 
Hlasování: 20 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL   
Návrh byl přijat. 
 
 
 
ad 12. Darovací smlouva s JMK č. DS-2014-01 na komunikaci 
MSH – jedná se o vyřazení komunikace č. III/4172 (ul. Palackého – propojka místních 
komunikací) ze sítě krajských komunikací a její zařazení do kategorie místních komunikací 
III. třídy. Jihomoravský kraj zaslal návrh darovací smlouvy. 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Smlouvu darovací, ev. č. DS-2014-01 s Jihomoravským krajem, 
Žerotínovo nám. 3/5, 601 82  Brno, IČ 70888337 o bezúplatném převodu komunikace č. 
III/4172 do vlastnictví města Šlapanice. 
Hlasování: 20 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL   
Návrh byl přijat. 
 
 
 
ad 13. Dohoda o ukončení Smlouvy o uzavření  budoucí kupní smlouvy č. DOH-2014-
12 a Smlouva o uzavření budoucí kupní smlouvy č. BS-2014-12 
MSH –  jedná se o žádost fyzických osob o ukončení smlouvy o uzavření budoucí kupní 
smlouvy a dále o uzavření budoucí kupní smlouvy s další fyzickou osobou. 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Dohodu o ukončení Smlouvy o uzavření budoucí kupní smlouvy č. DOH-
2014-12 uzavřenou s budoucími kupujícími ke dni 30.04.2014. 
ZM schvaluje Smlouvu o uzavření budoucí kupní smlouvy č. BS-2014-12 uzavřenou 
s budoucími kupujícími ke dni 01.05.2014. 
Hlasování: 19 PRO – 0 PROTI – 1 SE ZDRŽEL  
Návrh byl přijat. 
 
 
 
ad 14. Informace z výborů 
Mgr. Charvát, předseda kontrolní výboru  

- kontrolní výbor zasedal 1x od posledního zasedání zastupitelstva města 
- kontrolnímu výboru nebyl zadán žádný úkol  

ST:  
ZM bere zprávu kontrolního výboru na vědomí. 
 
 
p. Vavro, předseda Osadního výboru  Bedřichovice  

- osadní výbor se sešel od posledního zasedání ZM dvakrát 
- zabýval se přípravou rekonstrukce kulturního domu a revitalizací návsi 

v Bedřichovicích 
- zadávací dokumentace byla schválena radou města a bude následovat výběrové 

řízení na zhotovitele 
- osadní výbor se též věnoval připomínkám k územnímu plánu 
- v Moravské galerii v Brně probíhá expozice o kulturním domu v Bedřichovicích 



 6 

- pozval zastupitele a občany na expozici do Moravské galerie 
ST: 
ZM bere zprávu Osadního výboru Bedřichovice na vědomí. 
 
Ing. Kouřil, předseda finančního výboru 

- finanční výbor se sešel dvakrát od posledního zasedání zastupitelstva  
- předmětem jednání byly žádosti zájmových a neziskových organizací  o dotace 

z rozpočtu města 
- informoval, že Bc. Marcela Havlíčková se nezúčastnila žádného zasedání FV a dává 

návrh zastupitelstvu města na její odvolání z důvodu neúčasti na zasedáních FV 
- reagoval na dotaz Ing. Zmeškala v jednacím bodu č. 10 (schvalování účetní závěrky 

finančním výborem) a konstatoval, že z 11 členů finančního výboru je 6 členů 
s ekonomickým vzděláním 

ST  
- doporučuje projednat odvolání paní Havlíčkové na příštím zasedání zastupitelstva 

města s tím, že bude vhodné toto nejprve projednat s ODS 
- vyzývá Ing. Řezníčkovou, aby tato záležitost byla projednána v ODS 
- následně projednat s MSH či ST 

Ing. Zmeškal 
- v jakém stavu jsou pravidla pro rozdělování dotací zájmovým a neziskovým 

organizacím  
Ing. Kouřil 

- práce je ukončena; žádosti o dotace byly uzavřeny v lednu letošního roku, ale nový 
formulář se již nestačil vydat  

- organizace jej obdržely při společné schůzce na MěÚ. 
ST: 
ZM bere zprávu finančního výboru na vědomí. 
 
 
 
ad 15. Informace ST, MS, TAJ 
ST – informoval: 

- rekonstrukce základní školy probíhá formou dvou projektů: Snížení energetické 
náročnosti budov ZŠ Šlapanice a Sanace a zajištění sesuvného tělesa ZŠ Šlapanice 

- byly provedeny přípojky dešťové a splaškové kanalizace do ulice Palackého  
- pracuje se v atriu na sociálním zařízení, v centrální šatně, v kabinetech (zejména 3. 

nadzemní podlaží), novém sociálním zařízení pro první dvě třídy 
- horní pilotová stěna je dokončena včetně hrubých terénních úprav a zbývají pouze 

sadové úpravy  
- provedena velká pilotová stěna (spodní), která zabraňuje jakémukoliv sesuvu 
- provádí se mikropilotáže  
- zvažuje se odpojení kotelny od provozu a bude se provádět totální rekonstrukce 

kotelny a celého topného systému od 15. května 2014 
- v nejbližší době se bude pracovat na ulici Zemědělská  
- 15. dubna v době od 11 do 17 hodin bude probíhat Den otevřených dveří v základní 

škole – zve zájemce, aby se přišli podívat  
- v pondělí 31.03.2014 proběhlo jednání vedení města se zástupci o.s. Čisté Šlapanice 

na jejich žádost (předmětem byly problémy související s rekonstrukcí základní školy) 
- připomenul, že rodiče mohou požádat o přemístění dětí do jiné školy, pokud jim 

nevyhovuje současná situace 
- pozval na farmářské trhy 19.04.2014 (velikonoční zaměření) a 26.04.2014 se bude 

provádět úklid katastru 
- pozval pana Kočíře (stavební dozor) a Ing. Leplta (investiční technik, OISM), aby 

informovali zastupitele a občany o rekonstrukci základní školy 
p.  Kočíř 
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- velmi podrobně informoval o probíhajících činnostech  
- 31.03.2014 byla zahájena výměna oken 
- taktéž pozval zájemce na Den otevřených dveří 15. dubna 2014 
- termín dokončení prací – 31.08.2014 

Mgr. Trněná 
- došlo k praskání zdiva a měl být pozván statik 

MSH 
- drobné praskliny vznikly, ale nedošlo k žádnému praskání a nemá to vliv na statiku 

Ing. Řezníčková 
- jsou rodiče informováni? 

ST 
- na webových stránkách města a základní školy jsou každý týden informace 
- informace též dostávají učitelé 
- ještě bude následovat rekonstrukce hřiště  
- dokončuje se rekonstrukce ulice Karla Čapka 

MSH 
- informoval, že v pátek v 19 hodin večer mu volal ředitel Mgr. Skočovský o vzniklých 

prasklinách, které byly způsobeny vrtáním; následně kontaktoval p. Kočíře a Ing. 
Lamparta a dohodli se na schůzce v sobotu v 8 hodin ráno na stavbě (proběhlo první 
měření) 

- v pondělí ráno informovali učitele o vlasových trhlinách, které však nemají žádný vliv 
na statiku 

- rada města rozdělila částku 811 000 Kč zájmovým a neziskovým organizacím formou 
dotací 

- pokračuje se v opravě chodníků 
- probíhá výsadba liniové zeleně na ulici Zemědělská  
- meziobecní spolupráce – proběhly řízené rozhovory se starosty správního obvodu a 

na základě toho vznikne kompaktní materiál (co tíží náš správní obvod apod.) 
- součástí farmářských trhů bude tzv. velikonoční dílna pro děti 
- v kostele se uskuteční koncert barokní hudby 
- práce na středisku sběrných odpadů probíhají dle harmonogramu 
- od 01.04.2014 jsou rozmístěny po městě kontejnery pro biologicky rozložitelný odpad 

(informace jsou též na webu města) 
MSN 

- intenzívně pokračují práce na odstranění ekologické zátěže, která spočívá především 
v eliminaci amoniaku ve skládkové vodě   

- ČOV není dimenzována na takové zvýšení koncentrace amoniaku 
- bude požádáno o dotaci z programu SFŽP (cca 3 mil. Kč) – připravují se potřebné 

podklady pro podání žádosti 
- technické služby – provedena rozsáhlá výměna chodníků na hřbitově a ulici 

Kalvodova, prováděly se opravy techniky  
- připraveny návrhové studie na další dvě ulice (8. května a stará část ulice Švehlovy); 

studie budou předloženy občanům ke konzultaci  
- poděkování p. Junovi za kontejnery pro biologicky rozložitelný odpad 

TAJ 
- v lednu byl již potřetí recertifikován úřad z pohledu jakosti a bezpečnosti informací 
- prezentoval grafy, které ukazovaly činnosti úředníků dle jednotlivých odborů (tzv. 

měření procesů) – data se sledují každý měsíc 
p. Karásek  

- požádal o poskytnutí předvedené prezentace 
TAJ 

- přislíbil poskytnutí dat 
Ing. Zmeškal 

- žádal vysvětlení od tajemníka -  mystery shopping je prověřování formou tzv. slepých 
zákazníků? 
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- nepochopil souvislost mezi tím, že se prováděl mystery shopping a získaná data jsou 
o něčem jiném 

TAJ 
- vysvětlil, že řekl dvě věci: o mystery shoppingu se zmínil z důvodu, že o něm vyšel 

článek ve Šlapanickém zpravodaji a pak pokračoval lednovou recertifikací; 
v souvislosti s managementem jakosti jsou sledovány určité procesy 

Ing. Mrkvica 
- dotaz na MSN: kdy je možno navštívit čističku odpadních vod za stálého provozu? 

MSN 
- konkrétní termín nelze zatím určit – přelom 3. a 4. čtvrtletí 
- je možno se tam podívat kdykoliv 

  
V 18:01 hodin vyhlásil desetiminutovou přestávku. 
V 18:12 hodin pokračování v jednání. 
 
 
 
ad 16. Diskuse členů ZM a občanů 
p. Karásek 

- reagoval na e-mail, který dostal od Ing.Střechovského 
Ing. Mrkvica 

- dotaz na MSN: jsou změněna pravidla pro navážení zeminy? 
- byl svědkem, že nákladní vozidlo jelo ukládat zeminu mimo váhu  

p. Jun 
- mimo pracovní dobu by neměl nikdo jet na skládku  

MSN 
- požádal o bližší informace od Ing. Mrkvici 

Ing. Zmeškal 
- dotaz na ST, zda nechce změnit stanovisko na vysílání záznamů ze zasedání ZM  

(o.s. Čisté Šlapanice vysílají záznam bez problémů) 
ST 

- nemám důvod nic přehodnocovat  
Ing. Zmeškal 

- dává podnět radě, aby vyhodnotila možnosti veřejného vysílání jednání zastupitelstva 
města z technologického, právního a ekonomického hlediska vzhledem k nové situaci 
a novým podmínkám 

- poděkování na dálku redaktorce paní Ustohalové za zveřejnění informací celému 
Jihomoravskému kraji o praktikách KDU-ČSL apod., které se jenom šeptandou šíří po 
Šlapanicích 

ST 
- naopak děkuje všem těm, co reagují na tyto články 

Ing. Pecl 
- posílal také připomínky k územnímu plánu a je zděšen, kam se až mohou dostat 

(pozn.: následnou diskusí bylo vše vysvětleno) 
- navrhuje zveřejnění podkladových materiálů, které jsou předmětem projednávání 

v ZM 
- podivoval se nad skutečností, že úředníci úřadu nemají k dispozici dodatek ke 

smlouvě s CTP, o kterém se na ZM již několikráte mluvilo 
- dotázal se, zda firma CTP je spolehlivým a věrohodným  partnerem města 
- dotaz na MSN – je pravda, že se dostává čpavek do ovzduší? 

ST 
- také dostává připomínky k územnímu plánu 
- nemá zprávy, kam všude jsou zprávy odesílány 

Mgr. Trněná 
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- vysvětlila, že o.s. Čisté Šlapanice zřídilo web, odkud si mohou lidé stáhnout  
připomínky k územnímu plánu 

- připomínky adresovali: na podatelnu úřadu, Ing. Meitnerové, Ing. Beránkovi, všem 
členům ZM 

ST 
- pokud má občan zájem nahlédnout do podkladových materiálů, může přijít na úřad a 

budou mu poskytnuty k nahlédnutí (musí se respektovat citlivé údaje) 
- pokud jde o dodatek ke smlouvě s CTP, jedná se o dodatek mezi Sdružením 

Průmyslová zóna a CTP 
- nemá povědomost o porušení smlouvy ze strany CTP vůči městu Šlapanice 
- firma CTP darovala mateřské školce na Brněnských Polích herní prvky v hodnotě cca 

¾ milionu korun 
MSN 

- ohrožení amoniakem není 
- jsou problémy s amoniakem ve vodě, ale neuvolňuje se do ovzduší 

p. Zycháček 
- poděkování Satesu za opravené chodníky na hřbitově (občané to hodnotí pozitivně) 

Mgr. Trněná 
- vyzývá občany, aby podali připomínky  k územnímu plánu 
- zve občany na jarní úklid Kolíbky 08.04.2014 v 9:00 hodin (rukavice s sebou, příp. 

špekáčky)  
- informovala o projektu Mluvme spolu – výstupem jsou pocitové mapy, které budou 

přílohou připomínek k územnímu plánu; část připomínek budou řešit s konkrétními 
odbory 

- pozvání na společenský večer v sobotu 11.04.2014 a na výstavu leteckých snímků 
v místním muzeu 

- žádá o přehodnocení územního plánu; občané nechtějí průmyslovou zónu 
- poukázala na to, že firma Amazon nabídla městu Brnu mnohem větší částku a za 

menší plochu než CTP městu Šlapanice za průmyslovou zónu 
Ing. Střechovský 

- upozorňuje, že o.s. Čisté Šlapanice vychází z nečistých faktů 
- je nutno respektovat vyšší zájmy ve prospěch celku 

ST 
- informace z letáku o.s. Čisté Šlapanice je mimořádně zavádějící 
- v roce 2010 byla schválena dohoda s CTP, kde je uvedeno, co firma CTP pro 

Šlapanice udělá 
- v současné době běží společné jednání mezi dotčenými orgány 
- projednávání územního plánu s veřejností nenastalo 

Mgr. Hanáková 
- připomněla, že veškerá podání musí mít jisté náležitosti (jméno, příjmení, datum 

narození, bydliště) 
- forma podání – ústně, písemně nebo elektronicky se zaručeným podpisem 

p. Kopeček 
- navrhuje vyhlášení referenda o průmyslové zóně a nechat rozhodnout občany  

Ing. Střechovský 
- již dříve diskutoval s o.s. Čisté Šlapanice o průmyslové zóně – vysvětloval, proč 

k tomu došlo včetně ekonomických souvislostí; byl však požádán, aby na jejich 
schůzku nechodil a nic nekazil (chtěli si prezentovat svoje názory) 

p. Dočkal 
- smlouvy s CTP četl; Ing. Střechovský má dostat za každý metr určité peníze, celkem 

60 mil. Kč 
- ve smlouvě nebyla vymezena činnost (uvedena lehká výroba - což může být i 

slévárna hliníku) 
Ing. Střechovský 

- žádné peníze jsem nedostal, máte špatné informace 
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pí Umlášková 
- v Bedřichovicích má být upravena náves za 11 mil. Kč a mají tam být stavební prvky, 

kopírující Londýn 
- kolik za to dostane paní Šedá 
- nevím jak reagovat na informaci, že veřejné zakázky dostávají lidé blízcí radnici  

ST 
- město Kateřině Šedé nic nevyplatilo 
- původním záměrem byla oprava kulturního domu; dotace na to nebyla žádná 

Bc. Vavro 
- Kateřina Šedá nečerpá žádné finanční prostředky z rozpočtu města 
- předmětem příjmů jsou výstavy, kterých se zúčastňuje v zahraničí a vystavuje svoje 

modely 
Mgr. Trněná 

- p. Střechovský jako zástupce města ve Sdružení průmyslová zóna a p. Hrabálek jako 
předseda tohoto sdružení podepsali smlouvu s CTP – sjednali si odměnu sami sobě 
a jednak odměnu 50,- Kč za m² z každého pozemku, na kterém měla být realizována 
průmyslová zóna. Celkem to dělá 100 mil. Kč. Neinformovali o tom ani město, ani 
žádného vlastníka.  

pí Jachymiáková 
- článek v Mladé frontě Dnes – informace jsou lživé, pramení ze závisti 

p. Kopeček 
- přimlouvá se, aby šlapaničtí podnikatelé dostávali zakázky např. jako subdodavatelé. 

pí Strnadová 
- v jaké fázi je územní plán 
- mohou se vyjadřovat občané? 

ST 
- přesná informace je na webu  
- máme návrh ÚP, nyní probíhá společné jednání s dotčenými orgány a nelze říci, kdy 

to bude ukončeno 
- projednávání s veřejností bude následně 

TAJ 
- na vysvětlenou p. Peclovi – dodatek ke smlouvě podepsal jako zástupce Sdružení 

průmyslová zóna 
- smlouvu nemůže zveřejnit, neboť nemá souhlas všech vlastníků 
- na připomínku pana Pecla ohledně zveřejnění podkladových materiálů pro jednání 

zastupitelstva – nemůže jako úředník dělat věci svévolně.  
 
 
ad 17. Závěr 
ST v 19:43 hodin ukončil 18. zasedání Zastupitelstva města Šlapanice.  
 
Zapsala: Štěpánka Benadová 
 
 
 
 
Jana Jachymiáková          Ing. Ivo Kouřil     
ověřovatel zápisu            ověřovatel zápisu  
 
 
 
 

 Ing. arch. Jaroslav Klaška 
   starosta města Šlapanice 


